

## Referat 4. Unitydagsudvalgsmøde 23. marts 2024.

**Deltager:** Erik, Ulrik, Brian T, Klaus, Mogens, Mikkel C, Ken, Bue, Lene, Jane, Maiyanne, Marc.

**Afbud:** Anja

**Dagsorden: Servicebøn, Ordstyrer:** Mikkel C, **Referent:** Marc & Maiyanne

### Rapport fra udvalgspersonerne:

#### Lokaler/Mikkel Ch:

- *Lokaler:* Vi har lokalerne fra fredag den 10/5 kl. 18 til søndag den 12/5 kl. 12. Mikkel tjekker mht. alarm.
- *Rygeområde:* Der er sørget for overdækning til rygeområdet (cykelskur).
- *2. besigtigelse af lokalerne:* Det blev aftalt at Mikkel, Marc, Ulrik, Jane, Ken, Brian T tager forbi skolen for at afklare alarm, rengøring, udsmykning, cafeområde, lydanlæg – Mikkel finder dag.

#### Speaker & indleder/ Anja:

- *Mødeledere:* Der mangler 2 mødeledere til de 2 sidste møder – Marc kontakter Anja da han gerne vil tage det ene.
- *Oplæsninger:* ?
- *Mødeleder guide:* Der er mødelederguide – skal bare opdateres med korrekt dato og lamineres – Maiyanne ansvarlig.

#### Countdown & underholdning:

- *HJÆLP:* Pga. mandefald anmoder Marc om hjælp.
- *Martin Ihmels* har takket nej til at styre Countdown.
- *Mønter & nøgleringe:* Låner Styrke & Håbs og afregner enten direkte med dem eller Unity Dag bestiller bagefter hos Litteraturansvarlig.
- *Nykommer/ Har et ønske:* Få en Introguide & 1 hvid nøglering
- *1-29 cleandage:* Få enten "Bare for i dag" eller "Basis Tekst" efter eget ønske. Litteraturansvarlig medbringer ovennævnte bøger og Unity Dag afregner bagefter.
- *Lydanlæg:* Marc & Mikkel C undersøger om lydanlæg kan leve op til musik under Countdown eller om det kun rækker til Speak.
- *Spas & løjer:* Skal der f.eks. være kostumer/udklædning på scenen? Marc undersøger muligheder og det besluttet på næste møde.

### **Café & køkken/ Ulrik & Brian HB:**

- *Kaffemaskiner & -kander:* Ulrik undersøger hos Brian H
- *Cafeområdet:* Pedel Torben Jensen opstiller 2 køleskabe i cafeområdet. Der er rulleborde (køkkenet ligger langt væk). Der skal sørges for borde & stole til området samt skraldestativer.
- *Diverse:* Ken har salt, peber, kaffekrus, sølvpapir, servietter – han tager med til næste møde.

### **Udsmykning/ Lene:**

- *Vinduer i sal:* Måske skal de helt eller delvis afdækkes? Jane undersøger.
- *Duge:* Ken har grøn og hvid papirduge.
- *Ledlys:* Er bestilt hjem, men forsinket.
- *Tema:* Naturtema
- *Skilte:* Der laves prisskilte og velkomst skilt.
- *Flyver:* Mega print af flyver mulig.
- *Diverse mat.:* Alt materiale er modtages og tjekkes snarest Banner, tegnegrej osv)

### **Rengøring/ Brian T:**

- *Rengøring:* Der er tvivl ift. hvor omfattende rengøringen vi skal udføre – Mikkel C undersøger.
- *Gulv vask:* Måske kan vi bruge skolens robot gulv vasker – Mikkel tjekker. NB: det kræver at ALT står på rigtig plads...
- *Rengøringshold:* En del af holdet er på plads til næste møde.

### **Kasserer/Maiyanne:**

- *Kaffebidrag:* Det blev vedtaget, at kaffebidraget til Styrke & Håb fastsætte på Evalueringsmødet efter Unity Dag.
- *Udgifter:* Foreløbig har kun udsmykning (LEDlys) anmodet om refusion af udlæg.
- *Aconto udlæg:* Ingen modtaget endnu.

**Indskrivning – vagtplan?** Dette aftales senere – foreløbig har Mikkel og Oliver meldt sig. Mogens vil medbringe cleantimelister.

**Evt.:**

- *Servicekræfter:* Husk at annoncerer efter servicekræfter under *NA Relaterede Meddelelser* til: rengøring, cafe, indgang, udsmykning.
- *Flyver:* Grupperne printer selv.

**Næste møde: 27. April kl. 11:00 til max 13:30 på Brænderigården.**

***Vi har modtaget en klage over støjende adfærd på Brænderigården. Husk at gå stille på gangen uden at snakke, samt at lukke dørene ind til mødelokalet.***